
 
 

Дунаєвецька міська рада 

 

Протокол 

Сто четвертої (позачергової) сесії міської ради 

VIII скликання 

 

 

12 червня  2025 р.                                                 

приміщення Дунаєвецької міської ради 

  

10 год. 15 хв.     

                     

Зареєстрованих на сесії –  23 депутати (список додається) та міський голова 

 

 

Запрошені та присутні на пленарному засіданні: 

Антал В.І. - заступник міського голови з питань діяльності виконавчих органів ради 

Чекман В.К. - заступник міського голови з питань діяльності виконавчих органів ради 

Абзалова Т.В. – начальник фінансового управління міської ради 

Білянська Т.А. – начальник відділу економіки, інвестицій,  комунального майна та 

агропромислового розвитку апарату виконавчого комітету міської ради 

Бец А.В. – директор КНП міської ради «Дунаєвецька багатопрофільна лікарня» 

Вітровчак Ю.М.  - т.в.о. начальника управління містобудування, архітектури, житлово-

комунального господарства, благоустрою та цивільного захисту  міської ради 

Лясота Т.А. – начальник юридичного відділу апарату виконавчого комітету міської ради 

Макогончук В.В. – начальник земельного  відділу апарату виконавчого комітету міської ради 

Ференчук В.В. – директор КП «Благоустрій Дунаєвеччини» 

 

 

Міський голова Заяць В.В.: 

 «Пленарне засідання сто четвертої (позачергової) сесії Дунаєвецької міської ради                 

VІІІ скликання  проводиться  в онлайн режимі реального часу,  поіменне голосування буде 

проводитись шляхом опитування в голос кожного депутата міської ради. 

При проведенні поіменного голосування формується список депутатів у вигляді «за», 

«проти», «утримались», «не голосували». 

У зв’язку з відсутністю секретаря міської ради, потрібно обрати секретаря пленарного 

засідання  сто четвертої (позачергової) сесії Дунаєвецької міської ради VІІІ скликання.  В 

кого будуть які пропозиції? 

Депутат міської ради Красовська Л.Є. запропонувала обрати секретарем пленарного 

засідання  сто четвертої (позачергової) сесії Дунаєвецької міської ради VІІІ скликання  

депутата міської ради Чекмана Ю.П. 

Головуюча поставила на голосування пропозицію депутата міської ради                        

Красовської Л.Є. про обрання секретарем пленарного засідання  сто четвертої (позачергової) 

сесії Дунаєвецької міської ради VІІІ скликання  депутата міської ради Чекмана Ю.П. 

Результати голосування: ЗА – 22, ПРОТИ – 0, УТРИМ– 0, НЕ ГОЛОСУВАЛИ – 2 



Порядок денний сто четвертої (позачергової) сесії міської ради VІІI скликання надісланий 

усім депутатам. Є необхідність його зачитувати ?  Є зміни, доповнення до порядку денного 

сесії?   

Хто за порядок денний сто четвертої (позачергової) сесії, прошу проголосувати.  ЗА – 24, 

ПРОТИ – 0, УТРИМ –0, НЕ ГОЛОСУВАЛИ – 0. 

В кого які будуть пропозиції щодо початку роботи пленарного засідання сто четвертої 

(позачергової) сесії? Хто за те, щоб розпочати пленарне засідання сто четвертої 

(позачергової) сесії, прошу проголосувати процедурно.   ЗА – 24, ПРОТИ – 0, УТРИМ –0, НЕ 

ГОЛОСУВАЛИ – 0. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:  

1. Про внесення змін до Програм Дунаєвецької міської ради 

2. Про внесення змін до бюджету Дунаєвецької міської територіальної громади на 2025 рік 

3. Про затвердження Статуту комунального некомерційного підприємства Дунаєвецької 

міської ради «Дунаєвецька багатопрофільна лікарня»  у новій редакції 

4. Про приватизацію шляхом викупу об’єкта комунальної власності - нежитлової будівлі  за 

адресою  вул.Івана Франка, 20-А, с.Рахнівка, Кам’янець-Подільського району, Хмельницької 

області 

5. Про затвердження  протоколів про результати  проведених електронних аукціонів з оренди 

комунального майна 

6. Про управління комунальним майном Дунаєвецької міської ради 

7. Про затвердження документації із землеустрою та передачу в постійне користування 

земельних ділянок 

8. Різне 

 

РОЗГЛЯД ПИТАНЬ: 

 

1. Про внесення змін до Програм Дунаєвецької міської ради 

СЛУХАЛИ:  Заяць В.В. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін до Програм Дунаєвецької міської ради» 

прийняти як рішення міської ради. 

ЗА – 24, ПРОТИ – 0, УТРИМ – 0, НЕ ГОЛОСУВАЛИ – 0 

 

2.  Про внесення змін до бюджету Дунаєвецької міської територіальної громади                        

на 2025 рік 

СЛУХАЛИ:  Заяць В.В. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін до бюджету Дунаєвецької міської 

територіальної громади на 2025 рік» прийняти як рішення міської ради. 

ЗА – 24, ПРОТИ – 0, УТРИМ – 0, НЕ ГОЛОСУВАЛИ – 0 

 

3. Про затвердження Статуту комунального некомерційного підприємства 

Дунаєвецької міської ради «Дунаєвецька багатопрофільна лікарня» у новій редакції 

СЛУХАЛИ:  Заяць В.В. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про затвердження Статуту комунального некомерційного 

підприємства Дунаєвецької міської ради «Дунаєвецька багатопрофільна лікарня» у новій 

редакції» прийняти як рішення міської ради. 

ЗА – 24, ПРОТИ – 0, УТРИМ – 0, НЕ ГОЛОСУВАЛИ – 0 

 

4.  Про приватизацію шляхом викупу об’єкта комунальної власності - нежитлової 

будівлі  за адресою  вул.Івана Франка, 20-А, с.Рахнівка, Кам’янець-Подільського 

району, Хмельницької області 

СЛУХАЛИ:  Заяць В.В. 



ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про приватизацію шляхом викупу об’єкта комунальної 

власності - нежитлової будівлі  за адресою  вул.Івана Франка, 20-А, с.Рахнівка, Кам’янець-

Подільського району, Хмельницької області» прийняти як рішення міської ради. 

ЗА – 24, ПРОТИ – 0, УТРИМ – 0, НЕ ГОЛОСУВАЛИ – 0 
 

5.  Про затвердження  протоколів про результати  проведених електронних аукціонів з 

оренди комунального майна 

СЛУХАЛИ: Заяць В.В. 

ВИСТУПИЛИ: Тимофієв О.А. – депутат міської ради, які оголосив, що  участі в 

голосуванні брати не буде в зв’язку з наявністю конфлікту інтересів. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про затвердження  протоколів про результати  проведених 

електронних аукціонів з оренди комунального майна» прийняти як рішення міської ради. 

ЗА – 23, ПРОТИ – 0, УТРИМ – 0, НЕ ГОЛОСУВАЛИ – 1 
 

6.  Про управління комунальним майном Дунаєвецької міської ради 

СЛУХАЛИ:  Заяць В.В. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про управління комунальним майном Дунаєвецької міської 

ради» прийняти як рішення міської ради. 

ЗА – 24, ПРОТИ – 0, УТРИМ – 0, НЕ ГОЛОСУВАЛИ – 0 
 

7.  Про затвердження документації із землеустрою та передачу в постійне користування 

земельних ділянок 

СЛУХАЛИ:  Заяць В.В. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про затвердження документації із землеустрою та передачу 

в постійне користування земельних ділянок» прийняти як рішення міської ради. 

ЗА – 24, ПРОТИ – 0, УТРИМ – 0, НЕ ГОЛОСУВАЛИ – 0 
 

8. Різне 

Заяць В.В.,  проінформувала про надання гуманітарної допомоги  внутрішньо переміщеним 

особам та Захисникам  України. 

Мартинюк О.Ф.: У нас найбільша громада і лише одна старша школа, чи витримаємо 

навантаження ? 

Чекман Ю.П.: Старша школа створюється від загальної кількості населення в громаді.                  

У наступному році в ліцеї №1 буде 6 класів, в яких будуть навчатися 167 учнів.  

Мартинюк О.Ф.: Скільки тирів є в громаді і як вони використовуються? 

Антал В.І.: Приміщення тиру на території стадіону використовується  загоном 

територіальної оборони.   Ми робимо кроки щоб зберегти будівлю, при потребі буде 

розглядатися питання щодо юридичного оформлення приміщення, виготовлення усіх 

необхідних документів та дозволів.  

Ясінський О.В.:  Чи буде облаштований пішохідний перехід через вул.Шевченка,   на 

перетині з вул. Кармелюка?  

Заяць В.В.: Дане питання належить до компетенції Служби автомобільних доріг, патрульної 

поліції. На жаль, ми отримуємо негативні відповіді. 

Даньков Ю.М.:  Дітей не допускають до риболовлі на місцевих ставках. Чи можна 

врегулювати дане питання? 

Антал В.І.: Жодний водний об’єкт на території громади не має обмежень щодо використання 

його жителями громади. Будь хто може займатися спортивним, любительським рибальством. 

Мартинюк О.Ф.: Чи є в нашій в громаді  місця для відпочинку біля водних об’єктів і чи щось 

робиться для того, щоб відкрити такі об’єкти? 

Антал В.І.: Місця не можуть бути визначені для відпочинку на водних об’єктах, оскільки 

вода в них не відповідає санітарно-гігієнічним нормам.  

 

Міський голова                                                                                 Веліна ЗАЯЦЬ 

Секретар пленарного засідання                                                       Юрій ЧЕКМАН                  



 

СПИСОК 

депутатів міської ради  VIII скликання 

 

№ 

п/п 
Прізвище, ім'я, по батькові депутата  

Присутність 

1.  Боднар Сергій Борисович присутній 

2.  Вознюк Тетяна Вікторівна присутня 

3.  Войтков Руслан Васильович присутній 

4.  Гураєвська Тетяна Станіславівна присутня 

5.  Гуцол Сергій Михайлович присутній 

6.  Дак Лариса Михайлівна присутня 

7.  Даньков Юрій Михайлович присутній 

8.  Доротюк Ірина Володимирівна присутня 

9.  Жовнір Руслан Євгенович присутній 

10.  Заяць Веліна Владиславівна присутня 

11.  Келащук Лілія Анатоліївна присутня 

12.  Красовська Людмила Євгенівна присутня 

13.  Кріль Юрій Володимирович присутній 

14.  Мартинюк Олександр Федорович присутній 

15.  Осадчук Галина Володимирівна присутня 

16.  Мудрик Костянтин Михайлович присутній 

17.  Поліщук Юрій Степанович присутній 

18.  Понцак Надія Дмитрівна присутня 

19.  Романюк Віктор Олександрович присутній 

20.  Слюсарчик Надія Олексіївна відсутня 

21.  Срюбко Олександр Олександрович присутній 

22.  Степанов Олександр Володимирович відсутній 

23.  Тимофієв Олег Альбертович присутній 

24.  Тимчишин Микола Володимирович присутній 

25.  Тулюк Іван Вікторович відсутній 

26.  Чекман Юрій Петрович присутній 

27.  Ясінський Олександр Вікторович присутній 

 

 

 

 

                                                  

 

 

 


